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 BINNENGEKOMEN 

TEAM POSTBEHANDELING EN 

ARCHIVERING 

 D.D.  14-10-2024 

 No. 2024-03491 (Raad) 

 No. 2024-03492 (Bestuursadvisering) 

 

Fractie: PvdA 
  

Vraagnummer: 1 

Pagina:  6 

Vraag: Waarom daalt de begroting van programma 8 (volkshuisvesting) in een tijd waarin 
wij een flinke bouwopgave hebben? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 2 

Pagina:  26 

Vraag: Hoe borgen we als stad dat ondernemers voldoende vrijheid behouden voor het 
ontwikkelen van hun bedrijf? Zijn er andere gemeenten van een vergelijkbare 
grootte die wij als voorbeeld nemen? 
 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 5 

Pagina:  28 

Vraag: Welke rol ziet de gemeente voor zichzelf om de arbeidsmarkt als speerpunt te laten 
slagen in een markt waar de krapte de komende jaren nog zal voortduren? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 6 

Pagina:  28 

Vraag: Kunt u verduidelijken op welke manier het versterken van Maastricht Health 
Campus i.c.m. met meer werkgelegenheid samengaat met een krappe 
arbeidsmarkt en woningmarkt?  
 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 7 

Pagina:  29 

Vraag: Als we spreken over toerisme en het versterken van onze binnenstad, dan gaat dat 
samen met de verkeersdruk op onze stad. Welke opties heeft u onderzocht of 
onderzoekt u op korte termijn om werkbare oplossingen om parkeren aan de 
randen van de stad te faciliteren?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 8 

Pagina:  29 

Vraag: Op welke manier steunt CMM evenementen moet ondersteunen met diensten of 
kleine financiële ondersteuning? En voor welk bedrag?   

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 9 

Pagina:  29 
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Vraag: Op welke manier neemt CMM haar rol om ondernemend Maastricht en 
organisatoren van evenementen samen te brengen, waardoor er een win-win 
situatie ontstaat op zowel economisch gebied als op het gebied van wederzijds 
samenwerking? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 10 

Pagina:  29 

Vraag: Hoe overlegt u met detaillisten over de door hen ervaren problematiek en hoe lost 
u dit op? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 11 

Pagina:  34 

Vraag: Wat rekent u onder meer tot economische dynamiek voor onze stad?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 12 

Pagina:  104 

Vraag: Zijn er concreet gebieden waar CPO's zouden kunnen ontwikkelen? Zo nee, zou het 
college deze in 2025 inzichtelijk kunnen maken? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 13 

Pagina:  104 

Vraag: Is er zicht op gronden die te ontwikkelen zijn en momenteel niet ontwikkeld 
worden of waarop ontwikkelingen zouden plaatsvinden, die niet doorgaan? Denk 
aan Aurelius hof (gezondheidscentrum gaat niet door), voormalige terreinen 
voetbalclub Heer nabij de Burcht (woningbouw plannen blijven uit)? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 14 

Pagina:  223 

Vraag: Als we spreken over Fietsenstalling Entre Deux, spreken we bij deze uitbreiding dan 
ook over uitbreiding voor de scooter plaatsen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 15 

Pagina:  65 

Vraag: U verwacht dat de huidige budgetten geldzorgen, Armoede en schulden voldoende 
zijn om het armoedebeleid te intensiveren. Hoe ziet dat intensiveren er dan uit? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 16 

Pagina:  65 

Vraag: U verwacht dat de huidige zogenaamde GAS-middelen en aanvullende middelen 
voldoende zijn om het armoedebeleid te intensiveren. Aangezien dit beleid 
vernieuwd dient te worden ”armoedekader” en dit proces nog loopt komt de vraag 
op: wat zijn de plannen tot die tijd om het geld toch doelgericht in te zetten? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 17 

Pagina:  69 

Vraag: Bij de prestatie indicatoren van het aantal kinderen die geholpen worden door 
materiele verstrekkingen laat u een daling zien voor 2025. Hoe verklaart u deze 
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stijging aangezien alles duurder aan het worden is en overal signalen binnenkomen 
van een stijging? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 18 

Pagina:  70 

Vraag: U gaat een nieuw armoede beleidskader ontwikkelen. Welke partijen zijn hier bij 
betrokken? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 19 

Pagina:  77 

Vraag: Op deze bladzijde zien we een stijging van 33% van mensen die op de wachtlijst 
staan voor huishoudelijke hulp. Wat zijn de gevolgen van deze wachtlijst? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 20 

Pagina:  77 

Vraag: U onderzoekt periodiek of de aan de burger geboden ondersteuning vanuit eigen 
kracht en zelfredzaamheid het gewenste resultaat heeft, en voldoet. Waar zijn deze 
resultaten inzichtelijk gemaakt voor raadsleden? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 21    2.2 Parkeren 

Pagina:  21 

Vraag: Voor 2025 worden precies evenveel parkeerplaatsen op afstand begroot als zijn 
gerealiseerd in 2023. 
Betekent dit dat er per saldo geen uitbreiding van het aantal plaatsen is geweest en 
ook niet wordt voorzien? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 22   2.2 Parkeren 

Pagina:  21 

Vraag: Bij de parkeerplaatsen op afstand wordt de uitbreiding van 723 naar 1335 plaatsen 
enkel gerealiseerd door ruim 600 tijdelijke, alleen in topdagen in gebruik zijnde, 
plaatsen. 
Wat is de status/realisatie van de ambitie om blijvend een dergelijke uitbreiding te 
realiseren. 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 23   2.2 Parkeren 

Pagina:  22 

Vraag: Bij ontwikkeling baten en lasten worden middelen genoemd (jaarlijks 0,450 mln) 
voor de fietsstalling en “topdagen”. Bedoelt u hier de topdagen voor auto-
parkeren? Zo ja, welk deel van deze middelen is hiervoor beschikbaar. Zo nee, wat 
zijn de lasten die met die tijdelijke topdagen-parkeerplaatsen gemoeid zijn.  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 24    2.2 Parkeren 

Pagina:  22 

Vraag: Bij mutaties reserves wordt genoemd dat de reserve overloop ingezet wordt voor 
een deel van de lasten voor meer fietsparkeerplaatsen en P&R-voorzieningen. 
Welk deel/bedrag is voor fiets parkeren en welk voor P&R-voorzieningen? 

Antwoord:  
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Vraagnummer: 25   7.2 Riolering 

Pagina:  88 

Vraag: Uit de effectindicatoren blijkt dat het % Maastrichtenaren dat in eigen buurt vaak 
last heeft van teveel regenwater op straat meer dan verdubbeld is. De ambitie voor 
de begroting is dat het “<12” moet zijn in 2025. Verder wordt dit niet als 
aandachtspunt benoemd of specifiek begroot. 
Zijn voor deze ambitie ook een concrete plannen met bijbehorende middelen? Zo 
ja, waar zijn deze in de begroting terug te vinden. Zo nee, hoe gaat die ambitie voor 
2025 dan gerealiseerd en gefinancierd worden? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 26   7.3 Afval en schoon 

Pagina:  92 

Vraag: Bij ontwikkeling baten en lasten worden twee verschillende verhogingen van de 
afvalstoffenheffing genoemd. 
Worden beide volledig doorbelast in de afvaltarieven die de bewoners moeten 
betalen? 
En welk deel is de hogere heffing o.b.v. BsGW prognoses en welk deel t.b.v. 
elektrificatie van het gemeentelijk wagenpark? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 27 

Pagina:  Blz.11 Veiligheid  

Vraag: Veiligheid: 
Vraag: los van toerisme en grensregio, hoe kan het dat Maastricht veel hoger scoort 
dan soortgelijke gemeentes? Dit dan vooral op de geweldsmisdrijven en 
vernielingen, zijn daar aanwijsbare oorzaken voor? 
 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 28 

Pagina:  14 Veiligheid 

Vraag: Tekst: In de jaren 2025 tot en met 2027 zijn de uitgaven voor de pilot wietteelt/het 
experiment gesloten coffeeshopketen voorzien. 
Nog steeds? gaat het experiment door?  
Wordt steeds uitgesteld i.v.m. ontbreken telers.is er zicht op een goed startende 
pilot? 
 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 29 

Pagina:  17 Verkeer 

Vraag: Om het gebied aantrekkelijker te maken gaan we met partners in gesprek over 
vergroening en het verminderen van het aantal parkeerplaatsen op 
maaiveldniveau. De aansluiting vanuit de A2 naar Randwyck vraagt tenslotte om 
verbetering.  
 
Aanpak afrit 55 (Randwyck). Zie bijlage 7 grootstedelijke projecten: Brightlands 
Maastricht Health Campus (BL-MHC).  
 
Vraag: Wanneer?  
Wie is verantwoordelijk voor het geparkeerde “blik” voor het MUMC en 
Universiteit? 
Wie bouwt er op welk moment een parkeergarage? 
 

Antwoord:  
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Vraagnummer: 30 

Pagina:  Blz.21 
Parkeren  
Uitvoeren van de parkeeropgave uit de Omgevingsvisie Maastricht 2040 en 
Realisatieplan parkeren op afstand 
De parkeeropgave en het onderliggende Realisatieplan parkeren op afstand bevat 
maatregelen om de doelen uit de Omgevingsvisie te bereiken. Deze maatregelen 
zullen stapsgewijs worden uitgewerkt en gerealiseerd. Dit betreft onder andere het 
realiseren van een uitbreiding van PenR plekken en parkeren voor nieuwe functies 
op toekomstbestendige wijze borgen bij planontwikkeling op eigen terrein of op 
bestaande parkeerlocaties op loopafstand. 
Verdere uitbouw van P&R-locaties aan de randen van de stad, waar mogelijk in 
slimme combinaties met andere ruimteclaims zoals zonneweides.  
 
 

Vraag:  
 Vraag: komend vanaf de A2 ten zuiden van Maastricht. Is de Köbbesweg-
Habitatsingel nog een optie als P+R terrein? 
Zo ja, hoe staat het ermee? 
 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 31 

Pagina:  Blz.18 
Stationsomgeving  
 
Met onze partners werken we georganiseerd in diverse deelprojecten aan deze 
integrale gebiedsontwikkeling die opgenomen is in de Omgevingsvisie Maastricht. 
Als gemeente initiëren en coördineren we de samenwerking, geven we richting aan 
de inhoudelijke ambities en bewaken de samenhang en integratie van de diverse 
belangen in het gebied. 
 

Vraag: Vraag: kunt u in eenvoudig Nederlands uitleggen wat het voornemen is? 
Wat er al uitgevoerd is? 
Wanneer we een compleet plaatje mogen verwachten?  
 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 32 

Pagina:  Blz. 46 
Sport en cultuur 

11.C2  Elk kind toegang tot boeken (inclusief stimuleren van bibliotheek op 
school), tot sport en cultuur.  

 

Vraag: Hoe zorgen we dat er voldoende ruimte – zonder budgetplafonds – is en blijf om 
elk kind in Maastricht te kunnen laten sporten en/of deelnemen aan cultuur 
(bijvoorbeeld door een deel van de abonnementskosten te betalen).  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 33 

Pagina:   
Blz.47 
Sportaccommodaties 

Vraag: Ambities coalitie voor de middellange termijn  
9.M2  Gezamenlijk gebruik van sportaccommodaties als 

ontmoetingspunt in de wijk.  
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Vraag: is dit bij alle sportclubs die gebruik maken van de 
accommodaties bekend? Dit zodat zij het dan ook kunnen 
oppakken in hun wijk. 

 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 34 

Pagina:  Blz.67 wijkteams 
Deze nieuwe werkwijze, te beginnen in twee gebieden, betekent ook dat 
we gaan bezien of de dienstverlening niet langer wordt geconcentreerd aan 
de Randwycksingel maar in het kader van schaalverkleining op termijn niet 
beter stap voor stap meer naar de wijken toe wordt gebracht.  
 

Vraag: Vraag: wanneer start nu daadwerkelijk en breed integraal de pilot in alle 
wijken? En hoe en wanneer beoordeelt u of de pilot geslaagd is? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 35 

Pagina:  Blz. 98 
 
BBV indicatoren woonlasten (Volkshuisvesting en stedelijke vernieuwing) 
 

Vraag: Vraag: hoe kan het zijn dat Maastricht duurder is dan soortgelijke 
gemeentes? 
 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 36 

Pagina:  Blz 101 
Toelichting taakveld  
 
Tot dit taakveld behoren activiteiten op het gebied van gemeentelijke 
bouwgrondexploitatie. Denk o.a. aan: grondverwerving, bouw- en 
woonrijp maken; bovenwijkse voorzieningen ten behoeve van de 
bouwgrondcomplexen; verkoop van bouwrijpe gronden.  

 
Voor twee gebieden maken we samen met bewoners en partners 
wijkontwikkelingsplannen voor de middellange termijn.  
  

 

Vraag:  
Vraag: welke gebieden? 
 
Vraag: voor welke projecten is dit?  
Wordt er ook gedacht aan veel sociale woningbouw en betaalbare bouw 
voor seniorenwoningen?  
 
 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 37 

Pagina:  52. Na de evaluatie van de transitie van Kumulus naar zelfstandige kunstscholen in 
2023 is uitvoering gegeven aan de subsidieregeling kunstscholen vanaf het 
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culturele seizoen 2024-2025. De financiële ondersteuning van de kunstscholen 
zetten we voort voor de seizoenen 2024-2025, 2025-2026 en 2026-2027 

Vraag: De nieuwe subsidieregeling kunstscholen is in 2024-2025 uitgesteld. Wanneer 
kunnen de kunstscholen helderheid verwachten over de nieuwe regeling in 2025? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 38 

Pagina:  51. Binnen de gemeente wordt de inzet en betekenis van cultuur in de domeinen 
van zorg, welzijn, onderwijs en stedelijke ontwikkeling verder uitgebouwd. De 
kracht van cultuur wordt ingezet in buurten en wijken. 

Vraag: Hoe wordt de kracht van cultuur ingezet in buurten en wijken? Wat is de kracht van 
cultuur? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 39 

Pagina:  51. Elke jongere in Maastricht moet de kans hebben om met cultuur in aanraking te 
komen 

Vraag: Hoever zijn we in het realiseren van de ambitie om ‘elke jongere in Maastricht’ de 
kans te geven om met cultuur in aanraking te komen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 40 

Pagina:  56. 5.6 Taakstelling Media 

Vraag: Wat betekent de beoogde inwerkingtreding van de herziene Mediawet voor de 
begroting in taakveld 5.6 vanaf 2027? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 41 

Pagina:  73. In het kader van het Wetsvoorstel Participatiewet wordt een eerste concrete 
stap gezet om hardheden in de huidige Participatiewet weg te nemen door mensen 
centraal te stellen en uit te gaan van vertrouwen. Het wetsvoorstel is in februari 
2024 verzonden naar de Raad van State. Het is op dit moment niet duidelijk 
wanneer de wet van kracht is. Zodra deze van kracht is worden, indien nodig, de 
verordening en de beleidsregels hierop aangepast 

Vraag: Hoe kunt u, met oog op vertraagde intreding herziene participatiewet, toch vanuit 
gemeentelijke kant de “hardheden” van het beleid wegnemen voor diegene die nu 
met de participatiewet in aanraking komen? Welke handvaten bestaan hiervoor? 

Antwoord:  

Vraagnummer: 42 

Pagina:  41 

Vraag: Indicator ‘% van alle peuters met door GGD geïndiceerde ondersteuningsbehoefte 
dat gebruik maakt van peuteropvang met VVE-programma (doelgroep)’: kunt u 
toelichten hoe u een hoger percentage (70) begroot gezien de aangenomen 
wijzigingen in het VVE-beleid? Er is met die wijzigingen toch juist een daling van het 
aantal doelgroeppeuters in de peuteropvang te verwachten? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 43 

Pagina:  41 

Vraag: Prestaties going concern onderwijsbeleid: wat houdt de deelname GKA en Rijke 
Schooldag in 2025 in?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 44 

Pagina:  42 
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Vraag: Ontwikkelingen baten en lasten: hoe worden de NPO middelen in 2025 ingezet? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 45 

Pagina:  256 

Vraag: Kunt u het verschil toelichten in de twee subsidies (genummerd 21 en 22) aan 
Lumière binnen programma 5? Idem voor Mondriaan (genummerd 54 en 55) 
binnen programma 6.  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 46 

Pagina:  257 

Vraag: Programma 4: waarom kiest u voor een subsidieregeling i.p.v. verordening 
kindgebonden subsidie? Idem voor VVE-TPO.  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 47 

Pagina:  41 

Vraag: U ontvangt voor het uitvoeren van het gemeentelijk onderwijsachterstanden beleid 
(GOAB) in 2025 een voorlopig bedrag (SPUK) van €4.103.477. Ruim 3 ton meer dan 
in 2024. Hoe gaat u dit bedrag inzetten? Graag een gedetailleerde toelichting.  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 48 

Pagina:  61 

Vraag: Indicator % netto arbeidsparticipatie in Maastricht: het Maastrichts percentage ligt 
een stuk lager dan landelijk bij 100.000-300.000 gemeenten. Welke verklaringen 
zijn hiervoor te noemen en wordt er uit sociaal maar ook economisch beleid 
specifiek op ingezet in 2025? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 49 

Pagina:  69 

Vraag: U schrijft dat u blijft doorgaan met verstrekken van passende 
inkomensvoorzieningen met bijzondere aandacht voor kinderen in armoede. Ook 
geeft u het aantal materiele verstrekkingen voor kinderen weer.  
Werkt u in 2025 ook weer samen met het Jeugdeducatiefonds? Is te begroten 
hoeveel (unieke) kinderen en/of gezinnen in 2025 worden geholpen met een 
verstrekking vanuit het JEF?   

Antwoord:  

  

  

 


